
Informatieronde:  

Vragen vanuit de raad aan het college van burgemeester & wethouders 

Oordeelsvormende raadsvergadering 29 januari 2019 

 

Betreft: voortgang GVVP, aandacht voor informeren van de raad 

 

Naar aanleiding van berichtgeving over de ontwikkelingen rondom de Kempenbaan en de 

bijeenkomst over het maatregelenpakket bereikbaarheid De Run op 23 januari jl. in het 

Techniekhuys heeft de VSA vanuit diverse inwoners vragen gekregen over de voortgang en 

ontwikkelingen rondom het GVVP. We hebben daarom een drietal vragen welke wij graag 

willen stellen aan het college bij de informatieronde op 29 januari. 

  

1. Wat is nu het tijdpad rondom de GVVP? 

2. Wanneer wordt het opnieuw ter inzage gelegd? 

3. En wanneer wordt GVVP opnieuw ter besluitvorming voorgelegd in de raad? 

 


